

No. 71497

Certificate of registration

The Secretary-General of the United Nations

hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 13706. **Multilateral**

Protocol to amend the Convention on third party liability in the field of nuclear energy of 29 July 1960, as amended by the Additional Protocol of 28 January 1964 and by the Protocol of 16 November 1982 (with procès-verbal of rectification, Paris, 30 April 2016). Paris, 12 February 2004

Registration with the Secretariat of the United Nations: Organisation for Economic Co-operation and Development, 30 June 2022

Done at New York on 9 August 2022

For the Secretary-General



Certificat d'enregistrement

Le Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies

certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No. 13706. **Multilatéral**

Protocole portant modification de la Convention du 29 juillet 1960 sur la responsabilité civile dans le domaine de l'énergie nucléaire, amendée par le Protocole additionnel du 28 janvier 1964 et par le Protocole du 16 novembre 1982 (avec procès-verbal de rectification, Paris, 30 avril 2016). Paris, 12 février 2004

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation de coopération et de développement économiques, 30 juin 2022

Fait à New York le 9 août 2022

Pour le Secrétaire général